
 

Zápis ze zasedání školské rady č. 2 

Gymnázia Brno, Vídeňská, příspěvkové organizace 

 

12. června 2018 
 

 

Přítomni: Ing. Jan Novotný, Ph.D., Dipl.-Kfm. Dalimil Ospalý, Mgr. Tomáš Řepa, Ph.D., 

RNDr. Radka Kočí Voznicová, Ph.D., Mgr. Petr Sekanina, Mgr. Jindřich Svoboda, David 

Vogel, David Vyhlídal 

 

Omluveni: Martin Kleinhampl 

 

Hosté: Mgr. David Andrle, ředitel gymnázia  

 

Pozn.: Výsledky hlasování o přijatých usneseních jsou uvedeny v pořadí: PRO – PROTI – 

ZDRŽEL SE.  

 

 

 

 

Program:  
 

 

1. Zahájení. 

2. Volba zapisovatele a ověřovatele zápisu. 

3. Návrhy na doplnění programu a jeho schválení. 

4. Prohlídka nově zrekonstruovaného suterénu školy. 

5. Informace ředitele školy o průběhu a výsledcích přijímacího řízení a maturitních 

zkoušek. 

6. Diskuze o plánovaných investičních akcích. 

7. Různé. 

8. Stanovení termínu další schůze ŠR. 

9. Ukončení schůze ŠR. 

   



1.  Zahájení a schválení programu  

Schůze byla zahájena v 14:15. Jednomyslně schválen program jednání.  

SCHVÁLENO (8 – 0 – 0)  

 

2. Volba zapisovatele a ověřovatele zápisu 

Na zapisovatele navržen Mgr. Tomáš Řepa, Ph.D. Ověřovatelem navržen Mgr. Petr 

Sekanina. Jednomyslně schváleno.  

SCHVÁLENO (8 – 0 – 0) 

 

3.    Návrhy na doplnění programu a jeho schválení. 

       Žádné nebyly vzneseny.  

 

4.    Prohlídka nově zrekonstruovaného suterénu školy. 

Všichni přítomní na jednání se přišli za doprovodu pana ředitele podívat do nově 

zrekonstruovaných prostor suterénu školy.  

 

5.    Informace ředitele školy o průběhu a výsledcích přijímacího řízení a maturitních 

zkoušek.  
Pan ředitel informoval o výsledcích maturitních zkoušek (celkem 124 studentů 

připuštěno, 8 neúspěšných) a výsledcích přijímacího řízení na školu. Dále se rozprava 

vedla o současné podobě maturit a jejich možných parametrických změnách.  

 

6.    Diskuze o plánovaných investičních akcích.  
Na základě informací od Odboru školství JMK byly porovnávány dosavadní naplánované 

investiční akce s informacemi vedení školy. Na 17. července od 10:00 je dohodnuta schůzka 

zástupců zřizovatele s paní radní Pejchalovou na téma harmonogramu prioritních investic na 

nejbližší roky – např. elektroinstalace a spravení hřiště.  

 

7.    Různé.  

       Dokončení diskuze na téma budoucnost školy.  

 

8.    Stanovení termínu další schůze ŠR. 

       Termín dalšího jednání stanoven na 9. října 2018 v 14:15.  

 

9.     Ukončení schůze ŠR. 

        Schůze školské rady byla ukončena v 15:30.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 



V Brně dne 18. června 2018  

 

 

 

Zapsal: Mgr. Tomáš Řepa, Ph.D. 

 

 

 

Ověřil: Mgr. Petr Sekanina     Ing. Jan Novotný, Ph.D. 

předseda školské rady  

 

 

Příloha: Prezenční listina  


